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Høringsuttalelse i forbindelse med forslag til ny
administrativ organisasjonsmodell i Ørland

kommune

Utdanningsforbundets klubb ved Hårberg skole hadde klubbmøte tirsdag 20.10.09, der
forslaget til ny administrativ organisasjonsmodell var hovedsak. Det ble gått gjennom
forslaget og klubben ser behovet for at det må større samordning til når det gjelder skolen i
kommunen. I utgangspunktet ønsker man seg en oppvekstsjef, eller en skolesjef og ikke en
enhetsleder for skole/oppvekst, og vi er spente på hvordan forslaget med enhetsleder og
rektorer skal organiseres i praksis, blant annet i forhold til hvilken stillingsinstruks de
forskjellige nivåene far. Slik vi ser det blir jobben som enhetsleder veldig krevende, med
mange utfordringer. Blant annet ser vi at selv om de tre skolene ligger i nærhet til hverandre,
blir det en utfordring å rekke over alt likevel.

Hvordan blir skolenes totale administrative ressurs ved dette forslaget?
Slik klubben tolker forslaget blir de tre skolenes totale ledelsesressurs redusert, hvis det blir
slik at man ikke lengre skal ha assisterende rektor ved noen av skolene. Det er mange små og
store oppgaver ved en skole, som i dag løses av rektor og ass. rektor. Klubben mener man
ikke klarer å ta seg godt nok av disse oppgavene, om skolenes totale ledelsesressurs reduseres.
Hvordan løser man dette? Klubben mener man ikke bør redusere den totale ledelsesressursen
ved skolene i Ørland, den er ikke større enn hva den bør være.

Ekstern utlysning:
Klubben mener også at en stilling som enhetsleder bør lyses ut eksternt. Det handler om å få
et størst mulig søkergrunnlag å velge fra. Kanskje er man så heldige å finne en eller flere
kandidater med erfaring fra en slik måte å organisere skole på? Vi mener også at det vil bli
lettere for de ansatte i alle skolene, om enhetslederen kom utenfra og ikke hadde sin bakgrunn
fra en av skolene i kommunen.
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